

Date
日期: _____

1) Personal Information 個人資料

User Name
使用者名稱 _____

User Address
使用者地址 _____

Mobile Phone
流動電話 _____

E-Mail
聯絡電郵 _____

Company / Home Tel. No.
公司/住宅電話 _____

2) Trial Start Date
試用生效日期 _____

Trial End Date
試用終止日期 _____

3) Free Trial Service Details (can choose more than one item)

試用服務計劃 (可選多項)

- IQ Streaming + MQ (Basic and Value-added Services including Furtures Price Depth and Stock Options)
串流版 IQ + 手機版MQ (包括基本及增值服務, 如期貨價格深度及股票期權)
- TQ Pro + MQ (Basic and Value-added Services including Furtures Price Depth)
強化版 TQ + 手機版MQ (包括基本及增值服務, 如期貨價格深度)

Caveat: 1) **ET Net Limited** reserves the right to amend the Fees and the Terms & Conditions without prior notice.
2) This contract will be automatically terminated after trial period has been expired and is non-transferable.
3) ET Net Limited and Third Party Information Providers endeavour to ensure the accuracy and reliability of the information provided, but do not guarantee its accuracy and reliability and accept no liability (Whether in tort or contract or otherwise) for any loss or damage arising from any inaccuracies or omissions.

Subscriber's Declaration: 1) I acknowledge I have read and agree to be bound by the said Terms and Conditions.
2) I hereby confirm that all information provided herein are true and correct, **ET Net Limited** and Third Party Information Providers bears no responsibility for any error or omission. I agree that the information supplied will be used for promotions, self-trial or self-use.
3) I acknowledge that **ET Net Limited** and Third Party Information Providers neither warrant nor guarantee the accuracy, reliability, completeness and timeliness of information provided through ET Net.
4) I hereby confirm that I have not used the trial service of IQ Streaming / TQ Pro within six months from contract date.

注意: 1) **經濟通有限公司**保留一切更改服務收費以及條款及條件之權利, 而毋須預先通知用戶。
2) 本試用合約在試用期滿後會自動終止服務。
3) **經濟通有限公司**及聯交所盡力確保其提供之資料準確及可靠, 但不保證該等資料的準確性, 亦不會負責任何因資料不確或遺漏而導致的任何損失。

用戶聲明: 1) 本人確認已細閱並同意接納該等條款及條件。
2) 本人確定以上資料全屬真確, **經濟通有限公司**及其資料來源公司對任何資料之錯誤/遺漏蓋不負責。
3) 本人確知經濟通會力求確保內容是準確及可靠, 但卻不擔保其準確性和可靠性。**經濟通有限公司**及其資料來源公司絕不會負責因內容錯誤或遺漏而造成的任何損失。
4) 本人確認以往六個月內未曾試用串流版IQ / 強化版TQ。



ET Net Limited
經濟通有限公司

Authorized Signature & Company Chop*
授權簽署及公司蓋印*

Name (In Block Letter)
姓名 (請用正楷填上)

* Company chop for corporate client
* 公司客戶需提供公司蓋印

FOR OFFICE USE ONLY 公司專用